
Короткі новини з нарад у виконавчому комітеті
2 листопада у залі засідань виконкому відбулись наради 

з керівниками структурних підрозділів виконавчого 
комітету та міських установ і організацій під головуванням 
міського голови Ю. К. Фомічева:

• Юрій Кирилович привітав пра
цівників соціальної сфери з профе
сійним святом. Міський голова за
уважив: увага до людей та їх про
блем є основним завданням вико
навчої влади. Враховуючи, що осно
вною метою діяльності виконавчого 
комітету Славутицької міської ради 
є забезпечення високих стандартів 
послуг, що надаються мешканцям 
міста, особлива увага буде приділя
тись діяльності Центру з надання 
адміністративних послуг;

• вибори в місті пройшли спо
кійно і без порушень. Підсумовуючи

результати чергових місцевих ви
борів, до міської ради з 11 політич
них партій, що брали участь у ви
борчих перегонах, до ради потра
пило 9. Обрано 26 депутатів. Склад 
Славутицької міської ради збалан
сований. Передбачається створи
ти 5 комісій міської ради. 6 листо
пада о 12.00 в залі урочистих по
дій виконавчого комітету Славу
тицької міської ради Славутицька 
міська виборча комісія Київської 
області проведе перше засідання 
новообраної ради. Голова міської 
виборчої комісії оголосить про ре

зультати виборів міського голови, 
депутатів міської ради та вручить 
відповідні посвідчення;

• у місті розпочав роботу Центр 
допомоги учасникам антитерорис- 
тичної операції;

• відповідно до Закону України
№ 183-VIII "Про відкритість викорис
тання публічних коштів" від
11.02.2015, постанови Кабінету
Міністрів України № 694 "Про за
твердження Порядку адмініструван
ня єдиного веб-порталу викорис
тання публічних коштів" від
14.09.2015, на порталі http://e-data. 
gov.ua надається інформація про ви
користання публічних коштів розпо
рядниками та одержувачами коштів 
Державного і місцевих бюджетів, 
суб’єктів господарювання держав
н ої і комунальної власності, фонда

ми загальнообов’язкового держав
ного соціального страхування;

• на початок листопада до 
управління соціального захисту на
селення звернулося півтори тисячі 
жителів з приводу оформлення 
житлових субсидій. 1105 особам 
вони призначені на загальну суму 
948 тис. грн. Очікується збільшен
ня звернень жителів міста за жит
ловими субсидіями;

• за жовтень населенням спла
чено 110% коштів за надані житло
ві послуги. Відсутні масові заявки з 
гарячого водопостачання та тепла 
від жителів. Розпочинається обріз
ка дерев. Ліквідовується аварія 
трубопроводу біля Кіноконцерт
ного комплексу;

• відповідно до наказу відділу 
освіти № 120 від 02.11.2015, з ме

тою економного використання 
енергоресурсів змінено терміни 
проведення зимових канікул у за
гальноосвітніх навчальних закла
дах міста. Вони будуть проведені з 
14.12.2015 по 10.01.2016 (крім 
учнів 1-х класів). Для організації 
змістовного дозвілля дітей всі по
зашкільні заклади будуть працюва
ти в звичному режимі;

• у місті, в Талліннському та 
Білгородському кварталах, зафік
совані випадки пошкоджень авто
мобілів невідомими особами;

• до СМСЧ № 5 надійшла вакци
на від поліомієліту. Щеплення бу
дуть проводитись в три етапи. 
Гострою залишається проблема з 
вакциною проти туберкульозу. На 
сьогодні в місті 36,7% щеплених д і
тей.

http://e-data

